
 

Bestyrelsesmøde nr. 22 – 2024 

Dagsorden og Referat 

Dato: 03.09.2024 
Sted: Kragelundskolen - mødelokalet 
Tidspunkt: 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Formand Mads Emil Toustrup 
Eleverne deltager: Punkt  

Tilstede: Louise Witt, Hanne Holm Nørgaard, Maria Louise Stewart, , Kirstine Bjørnskov 
Eskedal, Vibeke Astrup Rasmussen, Jette Stemberg, Mette Marie Givskud Schack, Mads 
Emil Toustrup, Sanne Johnsen, Mette Birk Munthe og Vibeke Kjær Agger, Oskar Milicic 
Vagtborg,.  
 
Afbud: Eva Borchorst Mejnertz, Frida Kjeldal Markvardsen,  
Fraværende: Mathias Novrup Henriksen 
 

Dagsorden: 
Hvad handler punktet om, og er der særlige ansvarlige, 
gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 
principper-paa-kragelundskolen-samlet.pdf (aarhus.dk) 

Tid Referat 

1. 

Velkommen v. formanden 

Kl. 17.00 – 
17.05 

• Velkommen til Sanne (forældrerepræsentant) og Oskar og Frida 
(elevrådsrepræsentanter) som nye medlemmer af 
skolebestyrelsen. 

• Bestyrelsen konstituerer sig: Mads fortsætter som formand og 
Kirstine er næstformand. Sanne indtræder som nyt 
bestyrelsesmedlem, Mette er 1. suppleant og Eva er 2. suppleant. 
Line Rossen holder orlov fra bestyrelsen resten af dette 
kalenderår.  

2. 

Status v. Vibeke (O) 

- Skolestart 
- Ansættelser og opslag pædagogisk leder og 

skoleleder 
- Kantine projekt  

 

Kl. 17.05 – 
17.15 

• Det har været en god og rolig opstart på skoleåret. 0. årgang har 
fået startet godt op og 8. årgang er kommet godt i gang i deres 
nye tre klasser. 

• Der har været 43 ansøgere til stillingen som pæd. leder. Vi har 
ansat Sonja Skov Nielsen i stillingen. Hun starter op på 
Kragelundskolen d. 1. oktober 2024. 

• Der er ansøgningsfrist ift. skolelederstillingen 8.9, der er flere der 
har kontaktet Mette ift at høre om jobbet.  

• Vi er en af tre skoler i Aarhus Kommune, der har fået 100.000 kr. 
til udvikling af skolens kantine. Der er vide rammer for, hvad 

https://kragelundskolen.aarhus.dk/media/v5lnhyba/principper-paa-kragelundskolen-samlet.pdf?format=noformat


pengene kan bruges til i den proces. Kantinelederen fra Bavnehøj 
og Tranbjergskolen er med som sparringspartner med henblik på 
at optimere driften i kantinen. 

• SFO-forældreråd: Vi prøver en ny model, hvor alle klasser skal 
stille med en forældrerepræsentant til to møder om året. Der skal 
inden for denne gruppe vælges en formand og en næstformand, 
som kan repræsentere SFO-forældrerådet til to årlige møder med 
skolebestyrelsen. Det tilstræbes, at SFO-forældrerådet inviteres 
med på bestyrelsesmøder, når der er relevant indhold på 
dagsordenen – fx budget i foråret, brobygning mellem dagtilbud 
og skole.  

3.  

 Revision af forretningsorden 

- Formanden fremlægger forslag til ændringer 
- Drøftelse af øvrige ændringer 

 

Bilag: Forretningsorden fra 2023 er medsendt  

 

 

 

Kl. 17.15 – 
17.45 

• Mads kommer med et udkast til en revidering af 
forretningsordenen - §5, så forretningsordenen kan vedtages på 
næste bestyrelsesmøde. 
 

4. 

Trafikprojekt ”Hjertezone” 

- Status fra Kristine, Louise og Vibeke vedr. 
samarbejdet med MTM om projektet – hvor 
er vi ift. opstart 16.9.? 

- Input fra skolebestyrelsen ift. hvordan 
lokalområdet har reageret på projektet 

- Fordeling af SB medlemmer til 
forældremøderne 

- SB deltagelse i dagen 16.9. 

 

Kl. 17.45 – 
18.05 

• Det har været uhensigtsmæssigt, at Teknik og Miljø ikke har 
informeret beboerne i området i god tid. Det har givet anledning til 
flere henvendelser og spørgsmål. De fleste bekymringer kommer 
fra beboere, der bor tæt på skolen og derfor bliver påvirket af 
ensretninger i deres hverdag – det gælder især Albert Naurs Vej. 

• Der spørges til mulighed for skolepatrulje på Elverdalsvej, så børn 
kan gå trygt til skole, hvis de bliver sat af over ved Lysenghallen? 

• Vigtigt at der på forældremøderne opfordrer forældrene til at 
overveje, hvordan Hjertezonen kommer til at påvirke deres børns 
hverdag i forhold til at komme i skole. Bestyrelsen medvirker på 
forældremøderne i forbindelse med orientering om Hjertezonen. 

• Kirstine og Louise sender snarest ’Nyt fra bestyrelsen’ ud, hvor 
der opfordres til at overveje konsekvenser for egen hverdag i den 
enkelte familie i forbindelse med etablering af Hjertezonen. 

5. 

Elevtrivselsmåling 

- Kort oplæg v. Vibeke 
- Drøftelse af resultaterne: 

Hvad får vi øje på? 
Hvordan fortæller vi den gode historie? 

Kl. 18.05 – 
18.45 

•  Elevtrivselsmålingen fra 2024 viser, at der er en høj elevtrivsel på 
Kragelundskolen. Det betyder ikke, at vi ikke skal tage os af de 
børn, der mistrives, men der er meget godt at bygge på, på 
Kragelundskolen. 



• Vibeke fremlægger resultater for karakterer, trivselsmåling, elev 
fravær m.m. – på alle parametre ligger Kragelundskolen flot. 

• Det pædagogiske personale har på de enkelte årgange 
udarbejdet en social årsplan, som fremlægges for forældrene i 
forbindelse med forældremøderne i september. 

6. 

Evt. 

 

• Der er meget varmt i lokalerne på sommerdage – det gælder i 
Hovedfløjen og i Østfløjen. Det går ud over elevernes 
undervisningsmiljø og medarbejdernes arbejdsmiljø. Ledelsen 
retter henvendelse til Aarhus Ejendomme i forhold til problemet. 
Bestyrelsen opfordrer til, at der rettes henvendelse til 
Arbejdstilsynet. 

• Der er beskidt på toiletterne – de er tilsyneladende ikke rene om 
morgenen. Der tages henvendelse til 
rengøringsfirmaet/kommunen i forhold til udfordringen. Det virker 
dog stadig godt, at der er klassetoiletter. 

• Medarbejdernes (lærernes) dag fejres den 4. oktober – 
bestyrelsen sender et skriv ud og opfordrer forældre og elever til 
at fejre medarbejderne den dag. 

• Bestyrelsen bakker op om indsats fra Skole og Forældre i forhold 
til at kæmpe for flere midler til folkeskolen. 

    

    

 Punkter til kommende møder  
Næste møde er 9/10 – kl. 17-19. 

• Inspiration fra skolefest på Risskov Skole. 

    

 

   Referent: MM 

 


